
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 12. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Hvad mener ministeren er årsagerne til stigningen i antallet af ansøgninger
om julehjælp? Ministeren giver på TV2-News den 2. december 2016 indtryk
af, at det kan skyldes, at flere mennesker har fået øjnene op for muligheden
for julehjælp. Hvilke overvejelser gør ministeren sig om kontanthjælpsloftet i
forbindelse med stigningen i antallet af ansøgninger om julehjælp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Rosenkrantz-Theil (S).

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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